
De heer Hollebeek (PvdD): Ik heb een opmerking over de formulering van een toezegging op de 
Toezeggingenlijst over bomenkap langs provinciale wegen. Ik stuur mijn opmerking bij deze alvast 
door, zodat de gedeputeerde zich hierop kan voorbereiden als ik maandag bij agendapunt 4 hierover 
iets zal zeggen. Zou jij deze opmerking ook aan de (waarnemend) gedeputeerde willen sturen?
 
In de Toezeggingenlijst (agendapunt 4) van de stukken voor de commissievergadering a.s. maandag 
staat nu:
 
“Toezeggingenlijst: Bomenkap bij herinrichting provinciale wegen.
“Wanneer duidelijk is op welk moment bomenkap noodzakelijk is bij
herinrichtingsprojecten van provinciale wegen en wat de politiek of
het bestuur daarop nog kan sturen, daarop komt de gedeputeerde
terug.” (Tekin)”
 
Echter, dit is wat besproken is in PS en in het verslag staat:
De heer STEEMAN (D66): Om de oproep van de voorzitter gestand te doen, kom ik meteen met
mijn vraag. Kent u BEA? De bomen effect analyse is een vrij standaard gebruik binnen de
weginfra. Kunt u toezeggen dat u ook bij weginfrastructuur en onderhoudsprojecten een bomen 
effect analyse zult uitvoeren?
Dat voldoet aan de vraag van de PvdD. Een analyse is ook wat er gebeurt bij onderhoud en 
weginfrastructuur.
Gedeputeerde TEKIN: Als we dat al niet doen dan zeg ik toe dat we dat wel gaan doen. Ik ga
ervan uit dat we dat gewoon doen. Ik kom erop terug. Ik heb al een toezegging gedaan aan de
heer Hollebeek. We willen met een andere blik naar onze monumentale bomen gaan kijken, die
langs onze eigen infrastructuur staan.”
En eerder in diezelfde notulen: “Wat ik u wel kan toezeggen, is een notitie over de omgang met 
monumentale bomen,
die langs onze eigen infrastructuur staan. Dit is in het verlengde van wat ik destijds als 
portefeuillehouder Natuur op verzoek van de PVV heb gedaan.”

Ik verzoek daarom om de toezegging aan de PvdD over bomenkap langs provinciale wegen aan te 
scherpen in de tekst in de Toezeggingenlijst.
 
Mijn voorstel is de volgende tekst:
“1) De gedeputeerde komt terug op de vraag of de provincie al standaard een bomen effect analyse 
(BEA) uitvoert. Als de provincie die analyse nog niet standaard uitvoert, gaat zij dat doen. 2) De 
gedeputeerde komt met een notitie over de omgang met monumentale bomen, die langs de eigen 
infrastructuur staan.”
Alvast bedankt.
 


